
PRVAIZMENA BRIGADIRJEV »NA STARTU«

Brigadirji na plan
V teh dneh bodo spet oživela delovlšča na mladin-

skih delovnih akcijah. O tem, kako potekajo priprave
v našl občini, smo povprašali na občinski konferenci
ZSMS.

»Teden dni pred odhodom
prve izrriene brigadirjev na
delovno akcijo v Vukovar po-
ložaj res ni najbolj rožnat,« je
dejal sekretar OK ZSMS
Ljubljana Center Dare Trbič.
Letos se zatika bolj kot kdaj-
koli. Vendar je še nekaj časa
in storili bomo vse, kar bomo
mogli, da bodo načrtovane
akcije potekale dobro in ne-
moteno. Trenutno je najvišji
problem zagotoviti zadostno
število brigadirjev. Od 215
brigadirjev, ki naj bi iz naše
občine sodelovali na šestih
delovnih akcijah, je doslej pri-
javljenih le 160. Tudi ta števil-
ka ni povsem realna, saj sama
prijava še ne pomeni tudi de-
janske udeležbe. Praktično to
pomeni, da je do sedaj prijav-
ljenih šele polovica mladih.«

»Z akcijo smo pričeli inten-
zivno že v prvi polovici de-
cembra«, je povedal organiza-
cijski sekretar OK ZSMS
Ljubljana Center Bojan Le-
pičnik. »Takrat smo se na pro-
blemski konferenci dogovori-
li, da bi odšel iz vsake osnov-
ne organizacije v občini na de-
lovno akcijo vsaj po en briga-
dir. Sklepe s problemske kon-
ference so prejele vse osnov-
ne organizacije in nanje ni bi-
lo pripomb. Ker je y občini
270 osnovnih organizacij, v
katerih deluje 35.000 mladih,
smo priCakovali mnogo boljši
odziv. Delovne skupine so
obiskale vse srednje in osnov-
ne šole, kjer so jim tudi s po-
močjo filmov poizkušali pred-
staviti brigadirsko življenje.
Konec marca smo pripravili
brigadirsko srečanje, ki je ze-
lo uspelo. Posebno pozornost
smo namenili študentom, saj
so se lani le redki izmed njih
odločili za odhod v brigado,
vendar tudi letos kljub priza-
devanjem ni bolje.

Zaostren gosodarski polo-
žaj in prizadevanja delovnih
organizacij, da dosežejo načr-
tovane cilje, so prav gotovo
eden izmed vzrokov za slab
odziv, saj marsikje težko po-
grešajo mlade delavce v Jtem
času. Marsikje so rekli - ne,
ponekod upravičeno, drugod
manj upravičeno in prav te
dni bomo v pogovorih z de-
lovnimi organizacijami, iz ka-
terih so prijavljeni mladinci,
poizkušali rešiti nekatere pro-
bleme.

Eden od vzrokov je tudi
prehod na usmerjeno srednje

izobraževanje; v lanskem letu
so v srednjih šolah zaključe-
vali ocene v glavnem v mese-
cu maju, letos pa šele v iuniju
in tako je manj prijavljenih
srednješolcev za prve izmene.

Verjetno pa se je precej
mladih letos odločilo raje za
delo med počitnicami, da si
bodo z zaslužkom lahko ka-
sneje omogočili počitnice na
morju, česar jim starši sicer
ne bi mogli plačati.« Veijetno
je vzrokov še nekaj, med nji-
mi morda tudi ta, da je sam
sistem organiziranja prosto-
voljnega dela mladih sicer sa-
moupravno organiziran, pa
kljub temu precej uniformi-
ran, preveč tog in takšen, ka-
kršen je, mlade odbija.«

Pri organiziranju brigad bo
potrebna pomoč tudi širše
družbene skupnosti. Malce
grenko sta oba sogovornika
dodala, da je širši družbeni
odnos do mladinskega pro-
stovoljnega dela načelno sicer
zelo pozitiven, v konkretnih
primerih, ko gre za konkretne
prispevke ali pomoč, pa pogo-
sto zataji.

Kritiko bi lahko izrekli tudi
komunalnim skupnostim v
Ljubljani; vseh pet so zaprosi-
li za oddajo primernih del, da
bi lahko na dvodnevni akciji v
mesecu maju v Ljubljani vsaj
malo pripravili bodoče briga-
dirje na delo na akcijah. Ko-
munalne skupnosti naj bi pri-
spevale samo hrano za briga-
dirje, vendar štiri komunalne
skupnosti sploh niso odgovo-
rile, komunalna skupnost ob-
čine Ljubljana Center pa je
sporočila, da v tem času nima-
jo ustreznih del.

Upamo, da je optimizem na
OK ZSMS Ljubljana Center
upravičen, vse mlade, ki še
oklevajo, pa pozivamo, naj se
čimprej oglasijo na Prešerno-
vi 26, kjer je sedež občinske
konference.
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